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Närvaro: Ludvig Delvret Studierådsordförande
Axel Svensson Funktionär
Theodor Lundqvist Utbytesansvarig
Felicia Gabrielii Augustsson Studentrepresentant, Husstyrelse
Trevina Litchmore Suppleant Programledningen
Rafael Holgersson Årskursrep D1
Filip Wilke Årskursrep C1
Jakob Sinclair Trivselmästare
Märta Holmquist Källarmästare
Axel Hartwig Funktionär
Albin Sverresson
Sepehr Taherpour
Oskar Engler
Alexander Sandström

§1 OFMÖ Studierådsordförande Ludvig Delvret förklarade mötet öppnat
kl 12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2022-09-28.

§6 Information från
Externa
Representanter

Today we discussed the distribution of the development fun-
ding. We agreed to pay 43k sek for the first item, 60k sek for EIT,
60k sek for C and 80k sek for Design Sciences.

Apparently we were not supposed to receive the application from
the Master’s Programme, so we considered the funding based
upon what was on the sheet suggesting funding amounts.

I also asked about what exactly the money is being spent for in
the Master’s Programme, but that was after we had voted on
funding levels.

I also brought up the fact that we don’t have much professio-
nal opportunities in the programme also communication with
D-guild is not optimal in this area. I have tried to get posters for
our lab, but was refused and then ignored.

However it was mentioned that the university is trying to come
up with ways to prepare Master’s students and graduate Swe-
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dish students for the job market.

Additionally, there was a question as to why C2 students aren’t
showing up to the SI meetings this period for one-dimensional
analysis and why D1 students aren’t showing up for SI meetings
for linear algebra.

I suggested that perhaps we could bring it up at SRD. Though
the advice given was to tell the tutors that they aren’t satisfied
with the instruction and to request something different.

Utbildningsansvarig för interna frågor har haft ett möte med rek-
torn och vice rektorn där han tog upp

§7 Avslutade kurser Webbprogrammering: Kursen var givande och gav en bra hel-
hetsbild på olika delar inom webbprogrammering. Bra introduk-
tion till JavaScript och att det används ramverk som är aktuel-
la och används ute i industrin. Arbetsbelastningen under kur-
sen känns dock något för hög speciellt under projekttiden. Sa-
ker som hade kunnat förbättras är att erbjuda resurstider som
tillägg till Discord-handledningen som erbjuds för närvarande.
Samt att förtydliga målet med projektet och att ge studenterna ett
val med att välja mellan React och Angular när det gäller projek-
tet. Jag som kursrepresentant fick ta upp några av studenternas
synpunkter och därefter diskuterade vi med Per om att ha två
ramverk i kursen, kursens takt och övergången mellan föreläs-
ningar och labbar. Som resultat skulle två punkter ses över och
eventuellt ändras: veckovis resurstid på plats samt att lägga till
bättre förberedande moment exempelvis en labb när det gäller
Angular.

Digitalisering: Filip Wilke rapporterade att CEQ-mötet för C-programmets
helårskurs Digitalisering, EITA65, var nyligen. Filip tog upp flera
av kursens problem på mötet, till exempel

•

CEQ during the course is run DoD Change the labs since it’s for
first year students straight for Feedback Raspberry Pi crawl in

§8 Pågående kurser Digitalisering, xxx: The labs are so far so good. Inte mycket an-
tagna förkunskaper, men konstiga labbinstruktionen.

Kommunikationssytem, xxx:

Endimmensionell analys, : Inte mycket

UAPS, EDAA35: Projektet är nu inlämnat, vilket var det sista
kvar.

Matstat, xxx: Slutprojektet har lämnats in, men ej fått resultat.
Orolighet kring eventuell brist på tid för komplettering.
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Funken, xxx: Dåligt med resultat, väldigt försenat.

Interaction Design, : Not a lot of people at the lectures. Had a 2
hour lecture that could have been 30 minutes.

Digitalteknik, : Meeting with the reported TA.

Reglerteknik, : More than 50 students had registered after the
course had begun.

Flertrådad, : It’s a good course.

Använbarhetstestning, : Not a lot of people showing up.

Intro to Augmented Reality, : Seems very empty of content. Very

§9 Entledigande av
funktionärer

Inga entlediganden.

§10 Valärenden och
nomineringar

Ingen kandiderade eller nominerades.

§11 Övrigt På fredag är det ett instutitionsmöte med EIT, men nuvarande
EIT-kontakt David Ekblad vill avsäga sig posten. Felicia anmälde
sig frivillig till att gå på mötet istället.

Sepehr föreslog att vi borde försöka skapa något sätt att dela in-
formation om kursinnehåll, speciellt för masterkurser där antalet
personer som har fyllt i CEQ-enkäterna ofta är väldigt få.

§12 OFMA Mötesordförande Ludvig Delvret förklarade mötet avslutat kl
13:05.

Vid protokollet

Axel Svensson
Vice Ordförande

Justeras

Ludvig Delvret
Studierådsordförande
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